
Protokół nr XV
Rady Gminy Bralin
z dnia 19 grudnia 2011roku.

Porzadek obrad:

1'otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad'

2' UchWalenie porŻądku obrad'

]' Pr7y.ęcie plotokolu 7 o51alrlei se(ji'

4' spraWozdanie Wójta Ż dZiałalności międzysesyjnej ] realizacji uchWał podjętych na poprzedniej

sesji.

5. Podjęcje uchwały W prawie Żmian W budżecie 8miny.

6. Podjęcie uchWały W 5prawie wyŻnaczenie inkasentóW i ustalenia inkasa Ża pobór Wody,

! odprowadzenie ściekóW oraŻ usuwanie odpadóW stałych'

7' Podjęcie uchwały W 5prawie okreś]enia Wysokości opłaty targowej, wyŻnaczenia inka5enta do
poboru tej opłatv oraz ustalenia Wysokości Wynagrodzenia za inka5o.

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr Vlll/38/2011 Rady GrninV Bralin z dnia 28 kWietnia

2011r' w sprawie Żaciągnięcia pożyczki WyprzedzającejfinansoWanie działań finansowych Że

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej.

9. Podjęcie uchWały Żmieniającej uchWałę N l v /25/2ou' Rady Gm]nv Bralin z dnia 24 stycznia
2o11r' W spraWie zaciągnięcia pożVczki na Wyp.zedzające finansoWanie działań
finansoWanych ze środkóW pochodŻących z budżetu Un]i Europejskiej'

10' Podjęcie uchwały w spraw]e przyjęcia na 2012 rok planu dofinansoWania form doskonalenia
zaWodoWe8o naucŻycieli, określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za do5konalenie

oraŻ specjalności i form kształcenia zawodowego, na które dofinansowanie jest przyznaWane'

11' Podjęcie uchwałv W sprawie przyjęcia Gminnego Programu Prof]|aktyki i RoZWiązywania

ProblemóW AlkoholoWVch na rok 2012'
\- 

12. Podjęcie uchwały W 5prawie przyjęcia Gminne8o Pro8ramu Przeclwdziałania Narkomanii na

rok 20L2.

13. Woine głosy i Wnioski'

14. Zamknięc|e posiedzenia XV sesji Rady Gminy Bralin.

Pkt 1)otwarcie sesji istwierdzenie prawomocności obrad'

oiwarcia posiedzenia o godZinie 15'oo dokonał przewodniczący rady Marek Fra5 i

stwierdził, że obecnych jest 15 na stan ogó|ny 15 radnych, co poŻwala zgodn]e z przepisami

prawa obradoWać i podejmować praWomocne uchwały'

Ponadto W 5esjj udział Wzięli wójt Roman Wojtysiak' za5tępca Wójta Robert KieruŻal, skarbnik

Grażyna Mosch, 5ekretarz Zbigniew Łatka radni powjatowi Piotr Hołoś i Zenon Kasprzak,

sołtysi z terenu Gminy Bralin oraz Michał Zaczyk prZed5taWiciel lokalnych medióW'



Pkt 2) ustalenie porŻądku obrad.

Przewodniczącv rady przedstawił zebranym proponowany porŻądek obrad XV sesji'
UWag i /mian do por7ądku obrad nie wrles;ono'

Rada por7ądek obrad prŻyjęła jednogloinie'

Pkt 3) Przvjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z poprŻedniej 5esji kontrolowa]i radni Józef otremba i Piotr Pańczuk'
Kontrolujący nie wnieśli uwa8 do treści protokołu'
PrŻewodniczący obrad poddał pod głosowanie kontrolowany protokół'

Za przyjęciem protokołu głosowało 15 radnVch'
Rada plololol \' XlV pr7y]ęla ]pdnoglosnie

Pkt 4) sprawozdanie Ż realizacji uchwal podjętych podczas poprzedniej sesji.

Wójt przedstawił sprawozdanie Ż realizacji uchWał podjętych na Xlll i XlV sesji.

Podczas 13 sesji UchWaJono 8 UchWał:

1. Uchwaia Nr 58 W sprawie zmian budżetu na 2011 rok.

Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby obrachunkowej oraz do Wydziału Kontroli i

Nadzoru Wielkopolskie8o LJrzędu WojewódŻkiego'

2' Uchwała Nr 59 W sprawie zrnian W Wielo]etniej PrognoŻie Finansowej Gminy Bralin
na lata 2011- 2020.

Uchwałę przesłano do Resionalnej lzby obrachunkowej oraz do WydŻiału Kontroli i

Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu WojewódŻkiego'

3. Uchwała Nr 60 W sprawle obniŹenia średniej cenv skupu 1 dt żyta prŻyjmowanej jako
pod5taWę do obliczenia stawki podatku rolnego'

Uchwałę przesłano do Regionalnej lzbv obrachunkowej oraz do WydŻiału Kontroli i

Nadzoru Wielkopolskie8o Urzędu WojeWódzkjego' UchWała podlega publikacji w
Dzienniku lJrzędowym WojeWództwa Wielkopolskiego'

4. Uchwała Nr 61 W sprawie określenia stawek podatku od njeruchomości na rok 2012'

LJchwałę przesłano do Regionalnej lzby obrachunkowej oraz do WydziałU Kontroli i

Nadzoru Wielkopolskiego UrŻędu WojeWódzkiego' UchWała podlega pUblikacji W
DŻienniku UrŻędowym WojeWództwa WielkopoIskie8o.

5' tJchwała Nr 62 w sprawie wysokoścl rocznych stawek podatku od środków
transportowych na rok 2012.



lJchwałę przesłano do Re8ionalne] lzby obrachunkowej oraz do WydŻiału Kontroli i

NadŻoru Wielkopolskieso UrŻędu WojeWódzkiego' Uchwała podlega publikacji W

DŻienniku UrzędoWym Wo]'eWódŻtwa Wielkopolskje8o'

6' |]chwała Nr 63 W sprawie Wyrażenia zgody na nabvcie do ŻasobóW rnienia
komunalnego.

Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli i Nadzoru WielkopoIskiego Urzędu
WojeWódzkiego'

7. Uchwała Nr 64 W sprawie nadania nazw ulicom polożonym W Bralinie.

UchWałę prŻesłano do Wydziału Kontroli i Nadzoru Wielkopolskie8o UrŻędu
Wojewódzkie8o' Uchwała podlega publikacji W DZienniku UrŻędoWym WojeWództwa
Wie lko polskiego.

8' Uchwała Nr 65 zmieniająca uchwałę Nr Vl/31/2011 Rady Gminy Bralin z dnia 7 marca
2011 roku w sprawie przyjęcia tekstu jednolite8o Wieloletniego Pro8ramU

- Inwestycyjnego na lata 2009 2018.

UchWałę prze51ano do Wydziału Kontroli i NadŻorU Wie kopolskie8o Urzędu
WojeWódŻkie8o'

Podczas 14 sesji uchWalono 8 uchwał:

1' Uchwała Nr 66 W sprawie Żmian budŹetu na 2011rok.

- Uchwałę przeslano do Regionalnej lzby ob.achunkowej ofaz do WydŻiału Kontroli i

NadŻoru Wielkopolskiego UrŻędu WojeWódZkieeo.

2' t]chwala Nr 67 W 5prawie Żrrlany Uchwały Nr V]ll/40/2011 Rady Gminy Bralin z dnia 28
kwietnia 2011r' W sprawie zaciągnięcia kredytu na realizację inWestycji,,Budowa
koIektora tranzwowe8o kanalizacji 5anitarnej Bralin Kępno"'

t]chwałę przesłano do Regionalnej lzby obrachunkowej oraz do Wydzialu Kontroli i

Nad7oru w'Alkopo.k ego UllędJ Wojewodzliego'

3' i]chwała Nr 68 w sprawie zmian W Wieloletniej Prosnozie Flnansowej Gminy Bralin na lata
201'L- 2oŻo.

UchWałę przesłano do Regionalnej lzbV obrachunkowej oraz do Wydziału Kontroli i

NadzorU Wielkopolskie8o Urzędu WojewódŻkiego'

4' UchWała Nr 69 W 5praWie uchWa]enia roczne8o pro8ramu W5półpracy z organizacjaml
pozarŻądowymi oraz podmiotami prowadząą/midziałalność pożytl(u pubIicznego'

Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli j Nadzoru Wielkopo|skiego Urzędu
WojeWódŻkiego.

5' Uchwała Nf 70 W sprawie zarząclzenia poboru W drodze inkasa podatku od
nieruchomości, podatku rolne8o j podatku leśnego oraz opłaty od posiadania psów,
WyznacZenia ]nkasentóW oraz Wysokości wynagrodzenia za inkaso.



Uchwałę prŻesłano do Re8ionalnej lzby obrachunkowej oraz do Wydziaiu Kontroli i

Nadzoru WieIkopolskiego Urzędu WojeWódzkiego. UchWała podle8a publ]kacji W

DŻienniku lJrzędowym WojeWództwa Wielkopolsl(iego'

6' Uchwała Nr 71 W sprawie przystąpienia do sporządŻenia miejscowe8o planu
zagospodarowania prŻestrzennego dla obszaru obejmującego teren dz. nr 551 iczęści dz.

nr 552 w Bralinie.

Uchwatę przeslano do Wydziału Kontroli i NadŻoru Wielkopolskiego UrŻędu
WojeWódzkiego.

7' Uchwała Nr 72 W sprawie Zasad Wnoszenia, cofania i zbywania udziałóW i akcji przeŻ

Wójta Gminy Bralin'

Uchwałę przesłano do Re8ionalnej izby obrachUnkowej oraz do Wydzjału Kontroli i

Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu WojeWódzkiego' UchWała podlega publikacji w
DZienniku UrzędoWym WojeWódŻtwa Wielkopolskiego'

_ B' Uchwała Nr 73 W sprawie określenia WzoróW formularŻy do składania informacji i

deklaracj; W 5prawie podatku od nieruchomości, rolne8o i leśne8o'

Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby obrachUnkowej oraz do Wydziału Kontroli i

NadzorLl Wieikopolskie8o Urzędu WojeWódzkie8o. UchWała podle8a publjkacji W

DŻienniku Urzędowym WojeWódŻtwa W|elkopolskiego.

9' Uchwała Nr 74 zmieniająca uchwałę Nr v|/31'/201'1' Rady Gminy Bralin Ż dnia 7 marca

- 2011 roku W sprawie przyjęcia tekstu jednolitego Wieloletnjego Programu lnwestvcyjnego
na lata 2oo9 2018.

UchWałę przesłano do Wydziału Kontroli i Nadzoru WieIkopolskie8o Urzędu WojeWódŻkiego'

Wóit przedstaWil zebranVm 5praWozdan]e z dŻlalalności oraz prowadŻonVch W okresie od B

llslopada do 19 grudnia bieżaceqo roku spotkań ikonsultacii:

1. Wpis do ewidencji działa|ności 8ospodarczej _ 4,

2. Zmiana wpisu w ewidencji- 23,

3' Wvkreślenie z ewidencji - 6,

4' Wymeldowanie z pobytu stałego _ 12,

5' Zameldowanie na pobyt stały 14,

6' PrŻeme|dowanie w obrębie gminy _ 12,

7. Zameldowanie na pobyt czasowy - 4,

B' Wystąpienie o nadanie numeru PESEL -'10,
9' Decyzje o Wymeldowaniu z pobytu stałego _ 0,

1o. WprowadŻenie zmian numeróW dowodóW osobistych _ 45,

11' Wprowadzenie zmian o unieważnienje dowodóW osobistych 42

9.!!.2o7L Bodz.11.00 udział W jubileusŻu 96 Urodzin Pani Bronisławv Kafank], o godz.

17'oo udziałW Żebraniu Zarządu Kółka RolnicŻego We,,FLOR|ANlE" /Zaproszenie od Pana

Franc]sŻha lvllesŻary/,



10.11.2011 godŻ' 08.30 udział W obchodach Dnia Patrona w Zespole szkół w Nowej Wsi
Książęcej, o godz. 12'00 spotkanie z projektantem kolektora ściekowego Panem Józefem
GrygorceWiczem Ż EKosYsTEMU Ż KalisŻa,

72.17.2oL7 godz' 10'00 udział w PoWiatowym Turnieju Teni5a stołowego sołtysów i Rad

sole.ki.h w ręce opdtow.klei
74.77.2017 godz. 10'00 udŻialw Powiatowej Radzie Zatrudnienia PUP Kępno
!5.77.2oL7 godz. 13'00 udział w posiedzeniu stowarŻyszenia ,,Wrota WieIkopolski" W

Baranowie,
76-17.2017 o godz' 0B.30 spotkanie z mieszkanką Panią Leokadią szwancer,
77.r!.20L7 godz. 10'00 spotkanie Ż rzeczoznawcą W sprawie nadbudowy szkoły
Podstawowejw Bralinie
7a.!!.201'7 80dz' 08'00 spotkanie z Prezesem spółki,,lnwestor" Panem Tomaszem
spychalskim,l
z!-77.29L7 o Eodz'11'00 miała rniejsce narada robocza z WykonaWcami inWestycji drogowej
Rynek, u|.3 Maja W Bralinie, o godz' 12.30 odbyło się spotkanie z Panem Waldemarem
Kosińskim dzierżaWcą lokalu po dyskotece,,PlRAMlDA" W chojęcinie,

'' 23.77.20l! godz. 11'00 spotkanie Ż ks. Krzysztofem Nawrockim Proboszczem Parafii śW.

Marcjna W Kępnie W spraWie prŻeprowadŻenia prŻeŻ grunty parafii kolektora tłocŻnego
kanalizacji sanitarnej do Kępna,
24.7L.2017 godz. 10'00 spotkanie z Panią katechetką Tere5ą KaWałek-Górecką
25.1102011 godŻ. 09.00 udŻiał W sesji nadŻWyczajnej dotyczącej m'in' zmian budżetu W
ŻWiąŻku z inWestycjami drosowymiW Bralinie,
2a-77. zo7! udział w roboczym spotkaniu z Wykonawcami inwestycji drogowej Rynek, Ul. 3

- Maja w B.alinie,
29-77.2o1L spotkanie W ramach stowarŻyszenia,,Wrota Wielkopolski" W Baranowie,
30.11. 2011 udział w 5potkaniu Ż przedstawicie ami spółki ,,Agro _ Efekt" W sycowie,
o!.72'2oL7 godz. 09'3o 5potkanie z Panem FrancisŻkierr Łęgockim z 05P w Żurawincu,
o godŻ' 11'00 kolejne spotkanie z księdzem Proboszczem ParafiiśW' Marcina w Kępnie, o

8odz' 18'00 udział W zakończeniu Loka]nych WarsztatóW ArtystycŻno Medialnych ,,MEDlA
ART" W śWietlicy ,,TĘCZA" W Bral nie
02.r2.2o1L 5potkanie Ż mieszkanką w sprawie rozłożenie na raty płatności za wodę,
o3.!2.2o7L o 8odz' 12'30 odbyłv sję W Kępnie Wybory do struktur powiatowych osP,

' o6.72,2orL godŻ. 11'00 udŻiał W spotkaniu mikołajkowym W PrŻedszkolu ,,Kwiaty Polskie" w
BraIinie,80dz' 12'oo kolejne spotkanie z projektantem kolektora ściekowego Panem.lózefem
Grygorcewiczem,
7 - 1Ż' 12'Ż077 URLoP WYPocZYNKoWY
13'12. 2011 udŻiał W podsumowaniu konkur5u pod nazwą ,,Działania proekologiczne i

pro\ultJrowp wPorndniu
L4.72.2o!L o 8odz' 10.00 potwierdzenie zeznania śWiadkóW, o godz' 12.00 odbylo się
podpi5anie aktóW notarialnych W sycowie,
74'72.2o!r o Bodz.16'30 złożenie źyczeń Ż okazji 92 urodzin jubilatce Pani Leokadii

KUcharskiej, godz. 17.30 udŻiał W spotkaniu opłatkowe w PZERil W Bralinie
7S.LZ,ZO!! URLOP WYPOCZYNKOWY
76'L2'2o7t godz' 11'o0 5potkan]e opłatkowe u starosty Kępińskie8o po1ączone z

nadaniem odznaczeń rodŻicom, których co najmniej trzej synoWie 5łużyli W Wojsku,

77.r2'2o77 8odz' 18.00 udział W spotkaniu opłatkowym Zarządu Gminnego osP



L9.72.201l godŻ' 10.00 podpisanie aktów notarialnych W sycowie, 8odz. 12.30 ko]ejne
spotkanie z k5iędzem ProboszcŻem Parafiiśw. Marc]na W Kępnie'

> Roman Lemanik zwrócił się do Wójta z zapytaniem, o to któ.ędy będzie przebiegał rurocią8
tloczny kanalizacji sanitarnej z Bralina do Kępna oraz jak przebie8ają prace remontoWe W

dawnej,,Piramidzie"?

> Wójt odpowiedział, że przedłużający 5]ę remont przedsięWzjęcia W chojęcinie
spowodowanyjest kiIkoma czynnikami między innymi faktem, że po rozpoczęciu prac

remontowych ich Żakres okazał się Większy niż przewidywano z uWagi na pojaWiającą 5ię na

ścjanach bUdVnku Wilgoć a także oczekiwaniem na njezbędne pozwolenia po uŻy5kaniu

których inWestor mógł rozpocŻąć zmianę instaIacji grzewczej, dodatkoWo 8mina
zdecydowała się na pewne roŻ5zerŻenie prac ze swojej stronV a mianowicie na to żeby firma
Wykonująca elewację Żajęła 5ię także częścią, w której mieści 5ię dom Iudowy' Zamierzeniem
inWestora było otwarcie klubu muzyczne8o W święta niestety najprawdopodobniej otwarcie
się opóźni' Wójt powledział, źe prosił tylko dzjerżawcóW o to źeby otoczenie domu ludoweso
nie było Wielkim placem budoWV, prace byiy Wykonywane sprawnie a śmieci na bieżąco
sprzątane' Rozmiar remontu obejmujący nowy parkin8, bramydla osPjest imponującywięc
- dodał Wójt'WraŻ z Panią skarbnik cierpliWie czekają na zakończenie zadania, inWestycja
jest już na etapie prac wykończeniowych, wcześniej tych prac nie można było Wykonywać ze
WŻględu na brak o8rzeWania'
leśli idŻie o kolektor tłocŻnV spraWa Wvgląda następująco: Rurociąg będzie prZebiegał od
przepompoWni położonej przy ulicy Wiosennej dro8ami biegnącymj za torami, przej5cie
przez tory na szum W miejscu gdŻie była stara rzeka, 8roblą do szL]mu, W lewo drogą
gruntową nad rzekę itą drogą pod samo Kępno do działek będących We Władaniu parafii

kępjńskiej i do ulicy WrocłaWskiej jest to miejsce między Wieżą ciśnień W Kępnie a

zabudowaniami' Gmina ma z8odę Powiatoweeo zarządu Dróg na przeWiert pod Ulicą
Wrocławską i uŻgodnienie, że Włączenie nastąpi na terenie firmy ,,Fenpoi"' Pierwotnie
zakładano dojście do dWorca Zachodniego ponieważ dro8a prowadZąca na ogródki dZiałkowe
1eżąca między torami a Zabudowaniami jest drogą prywatną i Właściciel nie Wyraził zgody na

prŻeci5k koncepcja została zmieniona' Wójt stwjerdŻił, że może i dobrŻe, że tak 5ię stało, bo
nie było konieczności proWadŻenia ruroc]ągu w pobliżu kurhanu W Kępnie a mógłby się tam
pojaWić problem Ż konserwatorem zabytków' studnia rozprężna, planuje się też studnie pod

prŻvszłe uŻbrojenie terenu za torami'

> Jan Leśniarek stwierdŻił, że cały czas bulwersuje go spółka,,lnwestor" obawia się, że z tej

spółki jak to określił nic nie Wvjdzie' Z przedstawionego sprawozdania Wynika, że Wójt

prowadŻił rozmowy Ż prezeserr spółkj Więc pro5] o opinię W tej sprawie'
> Wójt odpowiedziai, że nie czuje 5ię uprawniony do tego żeby W tym momencie roŻstrzy8ać

ioceniać dŻiała]ność spółki ,,lnwestor", Gmina Bralin jest udziałowcem spółki aIe bez mocy
decyzyjnych' spotkanie z prezesem spółki dotyczyło składowiska W Nowej Wsi Książęcej'

Wiosną tego roku wpłynął do urŻędu anonim na temat składowiska, który doprowadził do

skontrolowania go przez Wszvstkie uprawnione do tego służby W WVniku kontroli gmina

Żostała Żobligowana do Wykonania instaiacji spalania biogazu i stąd spotkanie Z prezesem.

składow]sko w Nowej Wsi Książęcej W roku 2013 zostało prŻewidziane do rekultywacji

dIate8o mając na uwadze ewentualne koszty montażu instalacji spa]ania biogazu Warto



zastanowić się nad podejmowaniem dalszych działań w tej sprawie, ostateczna decyŻja

Żapadnie po zapoznaniU się z kosŻtem Wykonania takiej instalacji'
Jeżeli okazałoby się Źe legalnie działające składowisko trzeba będzie zamknąć to prŻełoży się

to na Wzrost opłat dla miesŻkańcóW dlate8o Wójt stwierdził, że chciałby zrobić Wszystko żeby
nasze składoWisko zgodniez obowiąZującvmi przepi5ami dzlalało jak najdlużej'
> Piotr Hołoś powiedŻiał, że wójt w swoim sprawozdanlu móWił róWnież o ostatniej sesji

dlatego chciaiby w tej kwestii za8rać głos a takŹe odnieść się do artykułu W 8azecie
(,,Tygodniku Kępińskim") więc Żapytał cŻy może zabrać głos teraŻ, czv W WoInych głosach'
> Przewodni.zącY rady odpowiedział, że W punkcie dotyczącym Wolnych głosóW i

wnioskóW.

Pkt 5) Podjęcie uchwałY w prawie zmian w budźecie gminy.

Dolonano następująCyCh 7Tian w budŻecie gminv:

1' Na podstawie pisma Ministra FinansóW z dnia 05 grudnia 2011r. zostały przyznane 8minie
środki z rezerwy subwencji o8ólnej dla JsT W wysokości 62'036,00 Żł, z których 30.000,00 Żł

pTzeznaczono na zmniejszenie planu dochodóW a 32'036,00 zł na WydatkiŻWiąŻane z
ośWietleniem ulicznym'

2' ZWiększono plan dochodóW o kwotę 22.077,50 zł są to środki pochodzące Ż refundacji
WVdatkóW poniesionVch przez 8minę na 5potkanje mieszkańców miast partnerskich W

ramach programu ,,Europa dla obywateli". Refundację przeznaczono W kwocie 5'763,50 zł na

usłu8i W Żakresie gospodarki mieszkanjoWej, 16'164,00 zł na oświetlenie ulicŻno - drogoWe i

o 150, 00 zł zWiększono plan WydatkóW'

3. Dokonano prŻeniesień pomiędŻy dZiałami rozdziałami i para8rafami W tym:
PrŻeŻnaczono kwotę 5'17o,oo zl na Żakup energii elektrycznej sUW' środki w wysokości
45'000,00 zł, które pozostały W budżecie W zWiązku ze zrealizowaniem inWestycji pn'

,,PrŻebudowa ul. 3 - 8o Maja i ul' Rynek" mniejszym nakładem finansowym aniżeli kwota
Wskazana W umowie o roboty budoWlane przeznacza się na remonty dróg, rozbtldoWę
lokalnej sieci Wodocią8oWej j kanaliŻacyjnej, przygotowanie projektów do zadań

inwestycyjnych, spłatę odsetek od kredytóW' Kwotę 20.000,00 zł przeznacza się na wydatki

związane z urzędem gminy. Ponadto prŻeznacŻa sję środki na koszty postępowania

sądowego i zakUp materiałóW'

4' Na podstawie aneksów do umów w ramach PROW W związku z kończącymi s]ę Żadaniami

inWestycjami 8mlny zmniejszono przvchody z t\,łułu zaciągniętych pożycŻek na finansowanie
Zadań reaIiŻowanych z udziałem środkóW pochodzących z budżetu Unii Europejskiej o kwotę

139.202,r4.

5' Na podstawie Pisma Dyrektora sZkoły PodstawowejW Bralinie dokonano zmiany planu

finansowego, iprŻeznaczono środki na zakup monitoróW do SaIi komputerowej, zakup

sprŻętu RTV oraz materiały eksploatacyjne do kopiarek i drukarek a także pomoce

dydaktyczne.

6. Na podstawie Pisma Dyrektora Gimnazlum w Bralinie dokonano korekty planu

finansowego Wydatków poprzez prŻeniesienia, pomiędzy dzjałam] ipara8rafaml7



przeznaczeniem na zakup glikolu etylowe8o do pomp ciepła oraz siłownikóW a także zakup

zastaWy stoloWej (talerzv) i ańykułóW żywnościowych do stołóWki szkolnej'

7' Na podstawie Pisma Dyrektora Przed5zkoIa ''KWiatv Pol5kie'' W Bralinie dokonano Żmiany
planu finansowe8o poprzeŻ przeniesienia w ceIu dokonania Żakupu taboretu 8azoWe8o oraz

Wypłacenia Wyna8rodzeń dla pracownikóW obsłu8i stołóWkl przedszkoInej.

8' Na podstawie Pisma Dyrektora Zespołu sŻkół W Nowej W5i Książęcej dokonano korekty
planu finansowego z przeŻnacŻeniem na zakup zabaWek do klas prŻedszkoInych, materiałów

szkoleniowych dla rady pedagogicznej, sejfu oraŻ artvkułóW biurowych dla szkoły'

9' Na podstawie Pisma Kierownika Gmjnnego ośrodka Pomocy 5połecznej W Bralinie

dokonano korekty planu finansowego poprŻeŻ prŻeniesienia pomiędŻy rozdziałami l
paragrafami, zmiana Zwjązana jest z umieszczeniem kolejnej osoby W DPs. Ponadto

dokonano Żrnian W zwiąŻku z oplacanymi składkamiZUs dla świadczeniobiorcóW,
pracownikóW GoPs, zakupem drukarki dla sekcji śWiadczeń rodzinnych a także Wypłatą

ryczałtu samochodowe8o dla pracownikóW socjalnych'

Pvłań iuwag do projektll uchwały nie Żgłoszono.

PrŻewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchWałę W sprawie zmian w budżecie 8miny

Za prŻyjęciem uchWaly głosowało 15 radnych.

Uchwała Nr XV/75l2011 została przyjęta jednogłośnie-

Pkt 6) Podjęcie uchwały W sprawie wyŻnacŻenie inkasentóW i ustalenia inkasa za pobór

wodv, odprowadŻenie ścieków oraz usuwanie odpadów stałych.

Rada Gminy zalządziIa poból należności Ża zbiorowe zaopatrzenie W wodę,

odprowadzanie ściekóW oraŻ usuwanie odpadóW stałych w drodze inkasa, na inkasentóW

Wyznaczyła o5oby WysŻcze8ólnione Ż imienia inazWiska,8dyź uchWała powinna Wskazywać

cechy indywidualiŻUjące inkasentóW, po to żeby nie było Wątpliwości, ko8o uchwałodawca

upoważnił do zbierania naleznych gminie opłat.

Pytań do projektu uchwały nie z8łoszono.
Przewodniczący obrad poddał pod 8losowanie uchwałę W 5praWie zmian w budżecie gmjny.

Za przyjęciem uchWały głosowało 15 radnych.
Uchwała Nr XV/76/2011 została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 7) Podjęcie u.hwały W sprawie określenia wysokości opłaty tartowej, wyznaczenia

inkasenta do poboru tej optaty oraz ustalenia Wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Rada Gminy określa Wysokość opłaty targowej oraz Wyznacza inkasentów do jej poboru a

takŹe okreś]a wysokość wynagrodzenia za inkaso. W omaWianym przypadku rada nie

zdecydoWała 5ię na podWyższenie Wysokości przedmiotowej opłaty oboWiązUjącej na terenie

gminy a jedynie na uporządkoWanie przepisów ją re8ulujących i WyŻnaczenie poprzez

Wvszczególnienie z imienia i nazwiska poborcóW'



czynność ta jest konieczna ponieważ osoby sprzedające na placu targowym mają praWo do

zapoznania się z przepisami regulującymi kwestie inka5a iWyznaczania osób uprawnionv do
pobrania opłatv targowej.

Za przvięciem uchwały głosowało 15 radnych'
Uchwala Nl xv l77 l2o11 została p rzyjęta jed nogłośn ie '

Pkt 8) Podjęcie uchwaĘ Żmieniającej uchwatę Nr vlll/38/2077 Rady Gminy Bralin Ż dnia 28

kwietnia 2011 r. W sprawie zaciątnięcia pożyczki WyprzedŹające'i finansowanie działań
finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej.

w dniu 24 listopada 2011 roku Gmina Bralin podpisała Aneks do umowy NR 00304

6g2UM1'5oo7'74/1"L w ramach działania ,,odnowa i Rozwój Wsi" objętego PRoW na lata

2oo7-2o13 dotyczącego Żadania pn',,Zagospodarowanie terenóW przylegĘch do DomóW

Ludowych w miejscowościach Wjejskich na terenie Gminy Bralin".

Zgodnie z aneksem Bank Gospodarstwa Krajowego udziela Gminie pożyczki W Wysokości

300 975,92 zł w 2011 .oku.

Pytań do uchwały nie zgloszono, Więc przewodniczący obrad poddał pod głosowanie

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr Vlll/3B/2011 Rady Grnjny Bralin Z dnia 28 kwietnia 2011 r'

W 5prawie zaciągnięcia pożyczki WVprzedzającej finansoWanie dzialań finansowych ze

środków pochodzących z budżetu Unji Europej5kiej'

Za przyjęciem uchWały głosowało 15 radnych.
UchWała Nr XV/78l2011 została przyjęta jednogłośnie'

Pkt 9) Podięcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/25l2o11 Rady Gminy Bralin Ż dnia 24

stycŻnia 2011 r. W sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzają.e finansowanie
działań finansowanych ze środkóW pochodzących z budżetu Unii Europejskiej.

W dniu 30 czerwca 2o11 r' Gmina Bralin podpisała Aneks do umowy Nr 00144-6930UM
I53oo97 /7o W ramach działania 413 ,,Wdrażanie Lokalnych strategii Rozwoju W zakresie

operacji odpowiadających Warunkom przyznania pomocy w ramach działania ,,odnowa i

Rozwój Wsj" objętego PRoW na lata 2007 2013 dotyczącego zadania ,,Modernizacja
(remont) ŚWietlicy środoWiskowej ,,TęcŻa" Wraz z zagospoda.oWaniem terenu przyległego na

centrum kulturalno - rekreacyjno piknikowe dla mieszkańcóW Gminy Bralin"'

Zgodnie z aneksem Bank Gospodarstwa Krajowego udzjela Gminie poźyczki W wvsokości

'l50 838 94 Żl w 20l 1 l '

Pytań do uchwały nie Żgłoszono, Wię. przewodniczący obrad poddał pod głosowanie

uchwalę zmieniającą uchwałę Nr V/25/2011 Rady Gminy Bralin Ż dnia 24 slycznia 2017l. w

sprawie Żaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze

środkóW pochodŻącvch Ż budżetu Unii Europejskiej.

Za przyjęciern uchWały głosowało 15 radnVch'
Uchwała Nr XV/79/2o11 Została przy]ęta jednogłośnie.



Pkt 10) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia na 2012 rok planu dofinansowania form
doskonalenia zawodowego nauczycieli' określenia maksymalnej kwoty
dofinansowania opłat za doskonaleńie oraz specjalności i form kształcenia
Żawodowego, na które dofinansowanie jest paŻyznawane.

Karta Nauczyciela nakazuje organom proWadŻącyr. szkoły cofoczne Wyodrębnienie środkóW
na dofinansowanie doskonalenia zawodowe8o naucŻycieli W Wysokości 1% planowanych
rocŻnych środkóW prZeznaczonych na Wyna8rodŻenia osobowe nauczycieli'
RozporządŻenie WVkonawcze do przepi5u zaWańe8o w Karcie Nauczyciela nakłada na organy
prowadzące określenia form ispecjalności dokształcania Zawodowego nauczycieli, na które
przyznawane jest dofinansowanie oraz sporządzenje planu dofinansoWania j podziału
środkóW pomiędzy budżety poszczególnych pIacóWek ośWiatowych na każdy rok budżetowy'
Podział środkóW na określone formy doskona]enia został sporządŻony na podstawie
Wniosków dyrektoróW placóWek ośWiatowych po Żasięgnięciu opinii związków zawodowych
zrzeszających nauczycie1i'

Pytań do uchwaiy nie zgłosŻono, Więc przewodnicŻący obrad poddał pod głosowanie
uchwałę W spraWie prŻyjęcia na 2072 rok planu dofinansowania form d05konalenia
ŻaWodowego nauczyc]elj, określenia maksymalnej kwotv dofinansowania opłat za
doskonalenie oraz specjalności i form kształcenia zaWodowego, na które dofinansowanie jest
przyznawane.

Za przyjęciem uchWały głosowało 15 radnych-
UchWała Nr XV/80/2011 Żostała przyjęta jednogłośnie.

Pkt 11) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2012.

Prowadzenie działań ŻWiąŻanych z profiIaktyką i rozwiązywaniem problemóW

alkoholowych oraŻ podejmoWanie inicjatVW ŻWiązanych ze zwalczaniem narkomanii należą
do zadań własnych gminy' W związku z powyżsŻym gmina ma obowiązek uchwalenia
programu profilaktvki, stanoWiące8o część strategii rozWiąZywania probIemóW 5połecznych'

Prograrn określa formv pornocy o5obom L]zależnionym i]ch rodzinom, W

szczególności pomocy terapeutycznej, rehabiljtacyjnej, psychospołecznej, edukacyjnej,
praWnei, ochrony przed przemocą, uwzględnia możliwość dofinansowywania działań
profilaktycznych.

Roczny program Żostał przygotowany W oparciu o postanowienia ustawy o
WychoWaniu w trzeźwości i przeciWdziałaniu alkoholizmoWi.

Pytań do uchWały nie z8łosŻono, Więc przewodniczący obrad poddał pod głosowanie

uchwałę w sprawie przyjęcia Gmjnne8o Programu Profilaktyki i RoŻWiąŻywania ProblemóW
Alkoholowych na rck 2012.

Za przyjęciem uchWały 8łosowało 15 radnych'
UchWała NrXV/81/2011została przVięta jednogłośńie'
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Pkt 12) Podjęcie uchwały W sprawie prŻy'ię.ia Gminnego Prosramu Przeciwdziałania
Narkomanii na rok 2012.

Prowadzenie dŻiałań związanych z
gminy.
W ŻWiązku Ż powyższvm gmina ma
Celem programu jest zapobieganie
zakro jonei profilaktvki.
Pro8ram Żostał przy8otowany W oparciu o postanoWlenia ustawy o przeciwdŻiałaniu
narkomanii.

PVtań do uchwały nie ŻgłosŻono, Więc przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
uchwałę W sprawie przyjęcja Gminne8o Pro8ramu PrzeciWdŻiałania Narkomanii na rok 2012'

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnVch.
UchWała Nr XV/B2/2011 zosta]a przyjęta jednogłośnie'

Pkt 13) Wolne głoŚy i wnioski.

> Piotr Hołoś powiedŻial, że polemika jaką zapewne za chwilę Ż Wójtem podejmie pewnie
poWinna 5ię odbyć W zacisŻu jego gabinetu, ale wójt Wyznaczył takie standardy że
postanowił roŻmawiać prŻez prasę W związku z tyrń - rnimo kłopotóW zdrowotnych, o
którvch Wspomn|ał radny powiatowy przybył na dŻisiejszą sesję głóWnie po to żeby, złożyć
Wyjaśnienia w sprawie artykulu W sazecie, który W opinii Piotra Hołosia jest W swej treści
bardzo szkodliwy dla Gminy Bralin' Piotr Hołoś powiedZiał, że aby móc się odnieść to
artykułu musi Żachować chrono]ogię zdarzeń przy czym podkreślił, że Wypowiada się tylko W
swoirn imieniu i przedstawia tylko swoją ocenę sytuacji, nie konsUltował się z (obecnym na
sali) radnym Zenonem Kasprzakiem ani z pozostalymi radnymi powiatowvmi' Piotr Hołoś
powtórzył, że takie rozmowy powinny toczyć się W gabinecie i dodal, że co prawda Wójt
zadzwon]ł do niego i chciał rozmaWiać ale gazeta z WspomnianVm artykułem Wowczas się juŻ

ukazała i - skoro jak powiedział Piotr Hołoś - Wszyscy koledzy z zarządu powiatu po
przeczytaniu jej łapalj się za 8łoWę uznał że roŻmowa po fakcie jest bezsensowna i jeśli
przyjmuje się standard prasowv rozmowa będŻie odbvWała 5ię prŻez prasę'
Piotr Hołoś powiedział, że dŻ]eWiątego listopada otrŻyrnał (otrzymali WsŻyscy radni
powiatowi z terenu Gminy Bra]in) pismo od Wójta Gminy Bralin' Pismo Wpłynęło do niego
późnym popołudniem za pośrednictwem doręczycieIa'
Piotr Hołoś przytoczył treść otrzymanego pisma bo - jak powiedział będŻie się do niego
odwoJywat.
,,'.. SzanoWny Panie Radny Powiatowy zwracam 5ię do Pana z prośbą o interwencję,
interpelację na najbliżsŻej sesjl rady powiatu następujących tematóW: 1. D]aczego Gmina
Bra|jn nie została poinformowana o terminach io samyrn Powiatowym PrŻeglądzie Piosenki
Wiadomo rnijest że inne gminy otrŻymały taką informację W dniu 3 listopada o przystąpieniu
do gminnvch eliminacji szko|nych' Jest to sytuacja niezrozumiała między innymi ze względu
na fakt, że do tej pory Gmina Bralin była organizatorem Powiatowego Przeglądu Piosenki' 2'
Zgła5Żam swój stanoWcŻy sprzeciW przeciwko dZieleniu powiatu na miasto iWieś' chodzi mio
fakt, i Wypowiedź medialną dyrektora Powiatoweso Za.ządu Dlóc Pana Adama Bryłki, że na

Wsiach iWiejskich gminach nie będŻie realizowane odśnieżanie chodnikóW. MiesŻkańcy Wsi i

przeciwdziałanjem narkomanii naIeży do zadań Wła5nych

obowiąŻek uchwalenia prŻedmiotowe8o programu'
rozwojowi uzależnień oraz prowadŻenie szeroko
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Wiejskich grnin nie są 8orsi od mieszkańcóW miasta. ocenę Wypowiedzi pozostawiam 5amym

mieszkańcom a PanóW radnych proszę o interwencję w tej sprawie' 3' Mimo ki|kukrotnych

próśb nie otrzymuję informacji (nie chodzi o zaprosŻenia) o terminie sesji powiatowych a

było to W dobrym ton]e W poprzedniej kadencji, gdzie Wójtowie byli rY]ile Widzjani na sesjach'

Proszę o potraktowanie sprawy priorytetowo i pub]icŻne zadanie tych pytań na najbliższej

sesjj rady powiatu."
Pora i forma przekazania pisma wskaŻuje Piotr Hołoś _ su8erowała, że pismo jest bardŻo

pilne Ż zwjąŻku z tym, zdŻiwiło 80 że pytania ma Żadać na najbliźej sesjj bo _ według radnego
_ jeśli coś jest pilne to powinno s]ę sprawę poruszyć natychmiast' Zastosował się jednakże do

su8estii Wójta ina ręce przewodniczącego RadV Powiatu Kępińskie8o 25 listopada W dŻień

sesji poWiatowej złoźy} za pośrednictwem biura rady p]smo na5tępującej treści: ,,ZWracam 5ię

Ż prośbą o udŻielenie odpowiedŻi na pytanie skierowane na moje ręce przez Wójta GminV

Bralin w piśmie 9 listopada, kopię zamieszczam W załącŻeniu cytujęi \'.' )" - [w tym miejscu
powtórzond zastaje tleść pismo wójto które zostoło przytaczone pawyżej] ' Piotr Hołoś

dodał, że do pisma skierowanego do prŻewodniczącego dopisał jeszcze jedno zdanie, w

którym ŻWrócił się do adresata z prośbą o udŻie|enie odpowiedzi na piśmie bezpośrednio

wójtowi Romanowi Wojtysiakowi, 8dyż jak twierdzi każda z poruszanych spraw leży w
kompetencji różnych osób iW żadnej Ż nich n]e czUje się stroną. Piotr Hołoś powiedział, że

ostatnie zdanie napisał celowo 8dyŹ zakładai że forrna załatwienia tej sprawy powinna być

spokojna, bez emocji i nasłaśniania jej i że idzie o Wyjaśnienie problemu. okazało się, - jak

stwierdził - że nie chodziło o Wyjaśnienie problemu tylko o jego nagłośnienie i przyłożenie

radnym powiatowyrr na łamach gazety' Mimo, źe pismo Żosta1o złożone na ręce

prŻewodniczącego rady powiatu - Piotr Hołoś nadmienjł, że - udał się do przewodniczącego i

W obecności starosty Włodzjmierza Mazurkiewicza skierował prośbę do Ryszarda

PrŻvbvlsk]ego aby pismo załatwił W ten sposób, że We Wnjoskach które są składane na sesji

treść zostanie odcŻytana a odpowiedź z8odnie z KPA Żostałaby przekaŻana bezpośrednio

Wójtowi Gminy Bralin na piśmie. Piotr Hołoś powiedział, że za|eżalo mu na tym żeby o
Gminie Bralin móWiło 5ię dobrze, bo jego zdaniem, dobry gospodarz pierŻe brudy We

Własnvm domu a nie Wynosi ich na Żewnątrz' RvsŻard Przybylski nie zgodŻił się na takie

roŻwiąZanie i postanowli tę sprawę roŻwlkłać na sesji, poprosił do odpowiedzi Wszystkich

zainteresowanych, na temat przeglądu piosenk] odpowiadał Andrzej .lóźWik, na temat

odśnieżania chodnikóW odpoWiadał Adam Bryłka _ zenon Kasprząk wtrącil. że nie

odpowi(ldał - Piotl Hołoś powiedzioł, że odpowiadoł i zoraz doda co powiedzioł, adnośnie

zaproszeń na sesję Ryszard Przybylski osobiście zabrał słos' RadnV powiatowy powiedział, że

sądził, że Wszystkim zależy na tym żeby tę sprawę Wyjaśnić Więc zdziwił 5ię że mimo

udŻie]enia odpowiedzi, które również na piśmie miał otrzymać Wójt' Piotr Holoś ŻWrócil się

do wójtą czy otrzymoł już odpowiedzi 'wójt powiedzid|. Źe nie wszystkie _ną co Piatr Hałaś

dodol, że w tokim przypddku widocznie zgodnie z kodeksem pastępowonio

ddmini5tracyjnego 5prowy się jeszcze toczq.
Piotr Hołoś stwierdził, że 5to5unki pomiędzv gminą a powiatem 5ą niewłaściwe chociaż nie

wskazuje winne8o i nie odnosi się oddzielnie do opisanych przez wójta spraw ale ma swoje

zdani'e na temąt każdej z nich ]jeże]i Żebrani będą chcieli je usłyszeć to 5ię wypoWie

sprawy te traktuje jako czubek góry lodowej zwanej relacje pomiędzy gminą a powiatem'

Piotr Hołoś powiedział, że po lektUrze artykułLl W 8azecie odno5i Wrażenie, że Wójt prowadzj

z powiatem jakąś swoją 8rę do cŻe8o ma prawo jako WłodarŻ grrriny i nie ma Wątpliwości że

ma prawo do prowadŻenia Własnej polityki, ale kiedy te dziania nie są skuteczne nie można

odpowiedzialności zrzucać na radnych poWiatowych bo w przypadku tych trŻech spraw radni
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powiatowi nie ponoszą Winy' Relacje między Wójtem a starostą, czy przewodnlczącym rady
powiatu najWVżsi Urzędnicy W powiecie Układają sobie sami' Piotr Hołoś dodał, że W
opisanym prŻVpadkU, traktował siebie jako skrzvnkę podaWczą i Wedłu8 niego WyWiązał 5ię z

teso obowiązku dlate8o zdŻiwił się, kiedy koledzy podali mu tygodnik, W którym Żnalazł 5ię

artvkuł pod tvtułem,,,Kogo reprezentują radni powiatowi"? odpowjedź na to pytanie
powiedział Piotr Hołoś - zawarta jest W rocie przysięgi, którą składają tam jest dokładnie
napisane kogo ma obowiązek repreŻentować radny poWiatowy- Piotr Hołoś kontynuował, że

radny powiatowy nie jest 16 czv 17 radnym gminnym, gdyż ma inne obowiąŻki j dodal, że zna

rea|ia powiatu jak rzadko kto, może jesŻcze radny Zenon Kasprzak zna je róWnie dobrze i W

jego odczUciu tego typu Żachowania szczególnie W obliczu dużych inWestycji które W Gminie
Bra|in będą rea|izowane w udz]ałem środkóW powiatowvch są działaniem złYm i takie
ustawianje się kto ma na siłę rację nie sprzvja w przyszłości podejmowaniu irealizowaniu
wspólnych inwestycji. Radny powiedział, że za|eży mu źeby omawjane sprawy zostały
Ż8odnie Ż przepisami prawa administracyjnego Wvjaśnione i rozstrŻygnięte bo dotykają
powaźnych osób. Piotr Hołoś powiedział, że gdyby on chciał tego typu sprawy rozstrzygnąć
Żrobiłby to W inny 5posób W bezpośredniej rozmowie' Piotr Hołoś dodał, że chciał zabrać głos

po przyjęciu protokołu z sesji gdyż 5ię z nim zapoznał i uważa, że protokół jest delikatniejszv
w swej treści, nie ocenia i nie Wskazuje Winnych, nie Ż8adu a się jednak z oceną, która jest W

8azecie i uważa, źe istota trzech porusŻonych W niej spraw leży poŻa obowiązkami radnvch
powiatowvch. Przy czym _ jako pedagog -chciałby się odnieść do kwestii dotyczącej
młodzieży a mianowicie prze8]ądu piosenki, choć nie zamierza się uchylać także od
wypowjedzi na pozostałe zagadn]enia jeśli Żai5tnieje taka potrzeba-

Piotr Hołoś powiedział, że jeśli idzie o Przeg|ąd Piosenki PoWiatowej organizatorem imprezv

bVł Powiat Kępiński przy Współudziale Gminy Bralin, działo się tak W latach świetności

,,PiramidV" gdzie konkurs miał naleŹytą oprawę i nagłośnienie, ale ze Wz8lędu na kłopoty z

,,Pirarnjda" impreza została przenjesiona do domu ludowego W Nowej Wsi Książęcej, który

Żdaniem fachowcóW nie jest do tego typu urocŻystości przystosowany Więc dla dobra
wykonaWcóW naIeżało imprezę Żorganjzować w takim miej5cu, W którym można by stworŻyć

młodŻieży jak najlepsŻe Warunki do Zaprezentowania swoich Żdolności i urniejętności, za
takie miejsce uznano salę kina ,,sokoInia" dysponującą Właściwym nagłośnieniem,

ośWietlenjem i miejscami na Widowni dla wielu osób i to _ w przekonaniu Piotra Hołosia

było podstawą przeniesienia konkursu do Kępna i nie Widzi W tym działaniu żadne8o

,,dru8]e8o dna"' Rady powiatowy dodał, że na początku roku Wójt miał zastrzeżenia co do
przeniesienia imprezy i Piotr Ho1oś prŻVznal mu rację'
RadnV powiatowy powiedzial, źe przegląd Żostał Żapisany w kalendarzu imprez powiatowych

W kjnie,,sokolnia" a impreza pod tytulem gminne e]iminacje Zgodnie Ż kalendarzem imprez

gminnVch miała się odbyć w rn]esiącu październiku' W przeciągu roku wielokrotnie
dochodZiło do kontaktów pomiędzy stronarY]i 5poru a starosta po lektUrze artykułu W gaŻecie

zwrócił uwagę, że rozmawiał z Wójtem W tej sprawie i nic nie wskazvwało na to że impreza w
powiecie się nie odbędzie więc - powjedŻlał Piotr Holoś nie rozumie dlacŻego W

październiku nie odbyły się eliminacje gminne bo zakladając że impreza nie została odwołana

a taksię nie 5talo to jak to WsŻystko rozurrleć? ListopadoWy przegląd powiatowy Winien bvć

poprzedzony eliminacjami gminnymi, których nie było wobec cŻe8o _ radny stwierdził, że

domniemywa iż z cóly założano, że W prze8lądŻie gmina nie Weźmie udziału. Piotr Hołoś

zaapelował żeby nie upraWiać polityki kosztem dzieci i dodał, że nieZależnie od nadania

spraWje biegu admini5tracyjnego postanoWił na Własny użytek sporną kwestię rozstrzygnąć,

odbyl wiele rozmów na ten temat i doszedł do Wniosku, że problem leży W złych relacjach,
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brakiem komunikacji pomiędzy gminą a powiatem ale za to nie odpowiadają radni
powiatowi choć ma Wrażenie) że W jakimś stopniu Wina jest im przypisywana' Piotr Hołoś

dodał, że było mu przykro kiedy okazało się, lż 25 listopada podczas Ważnej 8minnej sesjj

nadzwvcŻajnej pośWięconej prowadzonymi przez gminę ]nWestycjom i ich finansowaniu pod

nieobecność radnych powiatowych poruszone zostały sprawy, które ich dotyczyły' Piotr

Hołoś stwierdził, że W dobrvm zwycŻaju powinno być to że jeżeli publicznie jesŻcŻe z

udŻiałem mediów Żabiera się gło5 to powinny być na sali osoby zainteresowane żeby mo8ły

5ię do 5prawy odnieść tymczasem ,,błoto poszło, wszyscy są ochlapani i nie bardzo je5t z te8o
jak Wybrnąć"'
Piotr Hołoś oświadczvl, że n]e zgadza 5ię z takim sposobem dŻialania i Wyraza swoje

ubolewanie nad tym co się stało' Jest Żaniepokojony wzajemnymi relacjami tym bardŻiej, że

na lata 2012 _ 2013 Żaplanowano na terenie Gminy Bralin wielomilionowe inwestycje Ż

udziałem środkóW powiatowych. Dwie z tych inwestycji są Wpisane w WPF i poniesiono już

nakłady finansowe dlate8o Ważne jest żeby się poroŻumiewać idogadywać a te trzy 5prawy,

które urosłV do rangi skandalu zdaniem Piotra Hoiosia _ 5ą to drobne rzeczy za które ,,nie

Warto ginąć"'

> Wójt powjedział, że zostal poddany pewnej ocenie, do której chciałby się ustosunkować i

stwierdził, że radnych powiatowych man y czterech Ż cze8o dwóch rzadko Widujemy, wójt
plzyznał, że radni Zenon Kasprzak i Piotr Hołoś jeśli tvlko mo8ą biorą udział W posiedzeniach

rady gminv' Wójt nadmienił, Że protokół, o którym Wspomniał radny powstał na podstawie

na8rania a myślą przewodnią Wypowiedzi wójta była _ jak powledział - troska o to co powiat

robi z gminą' Po prŻedostatniej sesji (bo ostatnia zwołana była w trybie nadzwyczajnyn] z

powodu przyjęc]a irozliczen]a zewnętrznych środkóW finansowych) Wójt powiedział, Źe

obejrŻał W lokalnej telewjzji WVstąpienje dyrektora PoWiatowego ZarŻądu Dróg, który

WyraŻił 5ię, że jako powiat są przy8otowani do,,akcji Żima" iże podpisano umowę na

odśnieżanie chodników ty|ko w rnieście bo W gminach Wiejskich nie będzie to rrożliwe, jak

się później okazało Wspomniana wypowiedź padła na sesji powiatowej a nie pospiesŻnie

zwolanej konferencji prasowej stąd pytanie do Piotra Hołosia jako członka zarŻądu powiatu

czv Żarząd Wie co dyrektor planUje j robl? Wójt zapytał dIacze8o radny powiatowy nie Wstał

wóWcŻas i n]e ŻapytaldIacŻego nie będą odśnieżane chodniki Wcałym powiecie?

> Piotr Holoś Zapytał czy ma odpowiedŻieć na to pytanie?

> Wójt odpoWiedŻiał, że za chWilę i kontynuując swoją WvpoWiedź zainteresowal się, czy była

na słowa dyrektora PZD reakcja które8okolwiek Ż radnych (z Gminy BraLin), Ż których jeden

jest Wicestarostą?
Wójt naclmienit, że zdecydował się na skierowanje do radnych powiatowych z tego okręgu

WyborcŻe8o l]5tu a na sesji rady 8miny poinformował obecnych, czego ten Iist dotyczy.

odnośnie kwestli związanvch z Powiatowym P.zegiądem Piosenki _ Wójt Żapytał' któŹ

repreŻentuje gmlnę w powiecie jak nie radni z jej okręgu. Wójt dodał, że radny powiatowy na

poprzedniej sesji rady grriny na której był obecnv, nie powiedział nic na temat Wypowiedzi

dyrektora PZD, za to sporo móWił o powiatowej strategii dro8owej na terenie Gminy Bralin i

o tym jak WVg|ądało to W innej gminie dlate8o Wójt uŻnał za stosowne napisanie do radnych

powiatowych listtl po to żeby dotrŻeć do sedna spraWy'

Wójt zapytal dlaczego Piotr Hołoś zastanawiał się nad tym czemu sprawa trzech pytań

musiała być prŻez prŻewodniczącego rady powiatu Wyjaśniona stało się tak ponieważ dużo

Wcześniej radni wiedŻielj, że 6 czerwca mail został do Gminy Bra|jn Wysłany, wójt dodał, Źe

Wystąpienie Andrzeja JóŹWika odebrał jako sąd nad wójtem, tylko jak stwierdŻił nikt nie
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sprawdził, że adres na który mail wyslano nie istnieje a tłumacŻenia o przekserowaniu prŻez

system uWaża Ża niepoWażne'
Wójt przytoczył przepisy ustawy o sarnorządzie powiatowym, które stanowią, o tvm że to
mieszkańcy z mocy prawa tworŻą powiat'
Następnie Wójt odniósł 5ię do pisemnych odpowiedzi, które miały być mu udzielone' W
kwestii Powiatowego Przeg|ądu Piosenki wójt stwierdził że kilka 5łóW na ten temat powje

kierownik RKs slawomir Bąk' odpowiedź Ż PZD na temat odśnieżania Wy8lądała W ten
sposób, że dvrektor zarządu zwrócił 5ię z Wnioskiem o udŻielenie informacji publicznej na

temat zasad zimowego utrzymania W Żakresie odśnieżania i posypywania chodników przy

drogach gn innych za okres 2009 2011' Wójt powiedział, że Wnioskodawca chyba chciał
gminie udowodnić, że to ona nie odśnieża chodnikóW. W odpowiedzi wskazano że gmina na

okres zimowy zatrudnia pracowników do odśnieżania chodnjkóW 8minnych ale nie uchyla się

także od odśnieżania dróg poWiatowych, wskazano jakie umowy zostały przez gminę zawarte
a róWnocześnie wójt ośWiadczył, że ŻWrócił się do 5tarosty o udz]elenie odpowiedŻi na temat
zasad proWadzenia zimowego utrzyman1a W zakresie odśnieżan]a i usuWania śliskości
chodnikóW prŻy drogach powiatowych znajdujących s'ę na terenie Gminy Bralin i na to
pytanie udzielono odpowiedzi, Ze PZD W Kępnie realizuje obowiąŻki W Żakres]e Żimowego
utrzymania dró8 powiatoWych w seŻonie 2071/2012 poprŻez zawarcie stosownych umóW Ż

Wyszczególnionymi fjrmami, (Wymieniono 3 firmV), odśnieżanie chodników na drosach
powiatowvch odbywa 5ię na podstawi umowy zawartej z fjrmą,,calorin8"' Wójt dodał, źe

rozumie, iż umowa ta będzie dotvczyć utrzymania chodnikóW W Bra|inie iGminie Bralin bo
jeśli nie to starosta powinien tę kwestie Wyjaśnić i albo powiat Zmienił de.yŻję jeśli idzie o
odśnieżanie chodników albo niepoważnie podchodzi do odpowiedŻi na precyŻyjnje zadane
pytanie. Wójt poWiedział, że nie jest jego intencją WchodŻenie W jakikolWiek spór z

przedstawicielami instytucji poWiatowych a tym bardziej starostą jednakże jako osoba
Wybrany p.zez mieszkańców gminy Winien reprezentować interesy mieszkańców'
Wójt powiedział, że Wypowledź Ryszarda Przybylskiego, ze nie jest róWnież Żapraszany na

5esje 8minne jest peWna różnica pomiędzy radnymi powiatowymi, którŻy układają się zarząd,

sprawuią funkcje starostóW, WicestarostóW, przewodniczących rad a Wójtem który nie jest

radnym' To rada jest niezależnym organem gminy to przewodniczący rady zaprasza gości na

sesje Wójt poWiedŻiat, że to nie on zaprasza gości na sesje ale zwróci sję do
przewodniczące8o żeby podobnie jak radni powlatowi z terenu Gminy Bralin są informowani
o sesjach bo to Właśnie oni reprezentują 8minę na sesjach powiatowych żeby podobnie

zapraszać, powiadamiać o tym fakcie przewodniczące8o rady powiatu.

Wójt podkreślił, że odnosi Wrażenie, że faktycznie We Wzajemnych relacjach jest coś nie tak

aIe jeże1i ktoś odpi5uje na zadane pytanie w sposób na5tępujący, że Gmina PerzóW otrzymała

Wiadomość o przeglądzie piosenki 6 a 9 przeprowadziła eljminacje 8minne iże Bralin
powinien był też eliminacje przeprowadzjć 9 i powołuje się na mail, który ni8dy do 8miny nie

dotarł' Wójt dodał, że zanim sprawę Żdecydował się nagłośnić, szukał Wyjaśnień i trzykrotnie
ją spraWdzał' Wójt powiedŻiał, że nie może być tak, że mają się odbyć jakieś WielomiIionowe

inwestycje iŻamlerza zwrócić się do zarządu ido radnych powlatowych na sesji o udzielenie
Wsparcia do budowy dróg gminnych nie będz]e to jakiś Wyjątek bo są to Wspólne interesy i

miesŻkańcy 8minni tworzą powiat cała sytuacja pozwoli na to żeby wspóln!e usiąść jak

Wyrniana informacja ma Wy8lądać bo że nie jest najlepsza to Wiadomo od dawna. Na

zakończenie wójt poWiedzjał, że argUmentację dlaczego przeniesiono przegląd piosenki do

Kępna jest zgoła różna niż akustyka na sali Wójt powiedział, że ma nadzjeje źe sytuację da się

wyjaśn]ć'
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> Piotr Holoś powiedŻiał, że Wójt prŻedstawił swoje stanowisko dla niego omawiane 5prawy

są tylko ilustracją pewnych mechanizmów fL.]nkcjonowania międŻy powiatem a gmina nie

ocenia tu anj iednei ani drugiej strony stwierdza tylko, fakt że relacje powinny być

prawidłowe a nie są' Rzeczy, o których dzis]aj slyszymy nie powinny - zdaniem Piotra Holosia

- bvć opisywane W gaŻetach bo to jest njepotrŻebne napędzanie sensacji' Piotr Hołoś dodal
że byłby daleki od te8o żeby k'edykolWiek z Wójtem podejmoWać polemikę wykorzystując do

tego gazety' Jeśli idzie o chodniki to rzeczywiście jest tak, że W Kępnie powiat chodniki

odśnieźa ale tylko W tych miejscach gdzie są skrŻyżowania, śWiatła, przejścia dla pieszych i

nie ma Właścicieli W Gminie Bra]in zarządzeniem Wójta chodniki na szerokość posesji

odśnieża każdy miesŻkaniec, takie samo praWo dotyczy chodników przy drogach
powiatowych pod Warunkiem, że mają one Właścicieli, Piotr Hołoś dodał, że dyrektor PZD

jest od pracy a nie od komentowania spraw ale fakt jest taki, że powiatll nie stać na

odśnieżanie chodnikóW i iego wvpowiedź jest prawdziwa i szcŻera bo powiat nie ma na to
pieniędzy i nigdy nie odśnieżał chodnikóW przy drogach powiatowych w gminach dlacze8o

Więc po 5 roku i drugiej kadencji wójt tę sprawę ponió5ł' Piotr Hołoś powtórzył, że W Kępnie

odśnieżane są chodniki nie mające Właścicieli iznajdUjące W okolicach skrzyźowań, świateł

czv przejść d]a pieszych.

Radny powiatowy dodał, że wójt wspornniał o strategii rewita|izacjj dró8 powiatowych,

okaŻuje 5ię że ta strate8ia określa Wiele spraw istotnych, które rzucają śWiatło na dalszą

Współpracę stąd pytanie czy wójt raczYł się do tej strate8ii odnieść i nie było Wówczas

żadnych uwa8 ani ŻastrzeŹeń tymczasem teraz kiedy powiat próbUje ją realiŻować spotyka

5ię z krytyką' Piotr Hołoś uważa, że powinno się 5pierać ale od tego 5ą gabinety a nie media i

nawet nie ta sala bo po co WprowadŻać n]ezdrowa atmosferę pomiędzy dwa szczeble

administrac]i samorządowej. Kolejna rzecŻ odnośnie konkursu piosenki pewnym kwestiom

radny powiatowy przyznał rację ale podważył jeden fakt a mianowicie Wiadomo było że

konkurs odbędzie się W kinie,,sokolnia" eliminacje 8minne były zaplanowane ale się nie

odbyłV, ten argument trudno podważyć i nie można móWjć, ze eliminacje się nie odbvły bo

Wiadomo bvło że W listopadz!e nie będŻie elirninacji powiatowych bo nje było inforrnacji
jakoby przeglądu miało nie być'

> Wójt wtrącił, że nie było też informacji o tym, Ze prze8ląd się odbędzie. Wracając do

kwestii odśnieŹania chodników Wójt powiedŻial, że niczvm się nie różni odśnieżanie

chodnika powiatowego przy ulicy Wrocławskiej od terenu Gminy Bralin W stronę Kępna od

chodnika przy ulicy LipoWej czy KościusŻki bo i tam nie ma Właścicieli- chodnik jeśli

bezpośrednlo przy]ega do posesji należy do utrzymania prŻez Właściciela posesji jeślj jest

oddzieJony rowem czy pasem z]eleni podle8a pod utrzymanie zarządcV drosi iwójt dodał,

żebv radnv powiatowy nie rnówił o światłach i przejściach bo podobna svtLlacja jest w
Bralinie, W Mnichowicach j Nowej Wsi Książęcej może i kiedyś tego nie robiono, nie

odśnieŻano ale róWnież kiedyś o tym nie móWiono pub]icznie i nikt do wójta W tej sprawie

nie wydzwaniał. Wójt dodał, że nlgdy gmina nie uchylała się od Współpracy odśnieżanie

realizuje w ramach porozumienia z GDKiA przy drogach krajowych imo8łaby również

realiZbWać odśDieżanie chodn]kóW powiatoWych na tych samych za5adach.

]eś|i idzie o sprawy, o których dowiadujemy się z mediów - wójt podał prŻykład szkoły

specialnej gdzle gmina która jest zobowiązana do ZapeWnienia dzieciom uczęszczającym do

tej placówki dowozów o jej prŻeniesienju z Kępna do słupi pod Kępnem dowiedziała się z

8aŻety. Powiat ma prawo do decydowania i Żmian w tych sprawach ale grnina musi się do

nich przvgotoWać logistycznie tymczasem dowiaduje 5ię o zamierzeniach poWiatu z prasy'
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Wójt powiedŻiał, że Zawsze tłumacŻył radnym, że trŻeba W5p]erać pow]at ale teTaz zamlerza
zwracać się o pomoc do powiatu bo 8mina także rna ciężką sytuację finansową' Wójt dodał,

że jeżeli or8anizuje się Wiejskie Żeb.anie na temat dro8i i zaprasza prŻed5tawic!eIa powiatu i

osoba ta nie przyjeżdża to nie jest tylko problem gmjny, która nie ma wygórowanych
oczekiwań i uważa, że nie sensu dalej toczyć tej dyskusji bo kaŹdy pozostanie przy swoich
racjach, Wójt że idzie o to żeby być przeciWko sobie tylko żeby być dla miesŻkańcow'

> Piotr Hołoś powiedział, że chciałby nawiązać do podjętego prŻez Wójta Wątku, źe

poprzednia kadencja była obfita W inwestycje na terenie gminny zgadza sję z tym ale

obecnie też zaplanowano Ważne dla gminy inwestycje, Wszczęto postępowanie w sprawie

budoWV ciągu komunikacyjnego Darnowiec - NoWa Wieś Książęca _ Koza Wielka,

zabeŻpieczono środki na pierwsŻy etap dokumentacji na inwestycję pod nazwą zjazd Ż

obwodnicv Bralina (Węzeł Bral]n), p|anuje się wykonan]e trasy rowerowej do Pólka od

osiedla. Radnych Ż trenu Gminy Bralln jest aż 4 itylko 4 dlatego trzeba się komunikować i

Współpracować żeby osiągnąć zamierzone cele, Wójt ma prawo do podejmowania swoich

decyzji ale jaki jest te8o cel końcowy?

> Wójt uznał że Wymó8 ko]egia|ności na który powołuje 5ię radny powiatowy utrudnia
pewne działania 1ośWiadczył, że nie można odbierać mu prawa do upominania 5ję o sprawy

mieszkańców tej gminy gdyż jest jej wójtem'

> zenon Kasprzak powiedział, że grzeczność wymaga żeby cŻasami komunikować 5ię na

piśmie a czasami tylko ze sobą rozmawiać W przypadku tych trŻech spraw/ o których mowa

Żłożył interpeIację na piśmie i dŻi5iaj otrzymał odpowiedź' lnterpelacja była poszerzona o 4
punkt dotyczący Wzrostu zatrudnienia W starostwie PoWiatowym W Kępnie prŻyŻWycŻaił się

do te8o ze W 5prawach Ważnych zgłasza interpelację po to źeby otrzymać odpowiedź na

piśmie Zenon Kasprzak uważa że dŻisiejsza dyskus]a na temat Wzajemnych relacji była

potrzebna wydaje mu się że co niektórzy zapomnieli że zostali Wybrani przez społeczeństwo

tej gminy podczas gdv radni powiatowi pełnią rolę służebną, nie są organem który ma

rządzić społecŻeństwem tylko go 5łuchać, jego zdaniem trzeba słuchać każde8o człowieka

tym bardziej kontynuuje Zenon KasprŻak jeśli pisze do nich Wójt dlatego prosi żeby się
do8adywać Wspólnie inie żądać od sieb]e rzeczy nierealnych'

> PrŹewodniczący rady powiedział, że zamierza zabrać g1os jako radny z Nowej Wsi Książęcej

w spraWje współorganizowania konkursu piosenki na pół roku przed planowanyrn terminem

konkursu aby móc dokonać ewentllalnej rezerwacji sali na pytanie związane z prze8]ądem

uzyskał od pewnej osoby, której nazwiska nie będzie wymieniał odpowiedź że turniej nie

będzie odbywał 5ię W Nowej Wsi Książęcej b9 ma on trafić do miasta tymczasem dzisiaj

słysŻy WymóWkę o braku akL.]stvki o cŻym do tej pory njkt nie Wspominał a przegląd na sali

domu ludowego w Nowej Wsi Książęcej odbywał się kilka lat jako Współorganizatorowi jest

mu przykro z powodu prŻeniesienia imprezy gdyż przegląd i jego przygotowanie były

chwalone ale trafił do kina gdzie na brak akustyki narŻekał choćby Żespół orkiestry dętej na

KoslR przeg|ąd nie trafił bo W tym czasie odbywał się tam turniej tańca towarŻyskjego. Druga

spraWa, którą przewodniczący poruszył dotycŻy ilośc] radnych powiatowych z terenu Gminy

Bralin padło stwierdzenie, Źe tych radnych jest czterech tymczasern prŻewodnicŻący

powiedział, że dla niego tych radnych jest dwóch, dwóch którzv W dniu dzisiejszym 5ą obecni
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na tej sali bo pozostałych dwóch w ogóle n]e ma jeden pojaw]ł się raz a dru8i bodajźe dwa

tazy.
sołtys Ż Nowej Wsi Książęcej zaprosił starostę na spotkanie rady sołeckiej bo Wieś jest

specyficzna drogi i chodniki a nawet drogi boczne leŹą przy drodze powiatowej ale starosta

odmówił i wydelegoWał dyrektora PZD'

> sławomir Bąk zasygnalizował że zar.rlerza napjsać ośWiadczenie na temat prŻe8lądu

piosenki - dodal, że swego cŻasu w powiecie odbywały się spotkania z prŻedstawicielami Ż

gmin na temat kaiendarza imprez powiatowvch i gminnych i ustaIano terminy uroczystości

żeby one ze sobą nie kolidowaly od jakiegoś czasu tych spotkań nie ma a możeWańo byłoby

ie przVWroci( /eby unikną. lego lvpu svtUa(jl'
Druga sprawa która sławomir Bąk poruszył - dotycŻyła Wypowiedzi w prasie jakoby

odbierał rozmowy na temat prze8lądu' BYła jedna rozmowa We wrZeśnie gdŻie sławomir Bąk

móWi że zwrócił się do DariusŻa Baranowskiego z prośbą o spotkanie celem usta|enia

regulaminu przeglądu piosenki propozycja Żostała zbyta a 05karźanie go o działania

Wymierzone przecjWko chęci Wzięcia udŻiału w konkursie LlWaża za nieuzasadnione'

sławomir Bąka dodał, że W okresie WŻajemnej Współpracv Że strony gminy nie było nigdy

żadnVch utrudnień.

> zenon Kasprzak ułożył obecnym najlepsze źyczenia śWiąteczne'

> Przewodniczący lady złożyl Wszystkim życzen|a z okazji zbliżających się swiąt Bożego

NarodŻenia i polnformował zebranych o terminie najbljźszej sesji która odbędzie się 29

grudnia o godŻinie 14.00 W śWlet|icy,,Tęcza"'

Pkt 14) zamknięcie posiedzenia xV sesji Rady Gminy Bralin'

Przewodniczący rady Żamknął obrady o godzinie 17.30.

Protokoło\łała] Anna Plas€cka
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